
Motie: Maatschappelijke stage

De raad van de gemeente Cranendonck bijeen in vergadering op 8 november 2016,
behandelend agendapunt Programmabegroting 2017;

Overwegende dat:

Jongeren binnen het WMO beleid een belangrijke pijler vormen.
De jongeren in het voortgezet onderwijs er belang bij hebben tijdig kennis te ma en
met de mogelijkheden op de arbeidsmarkt.
We jongeren mogelijkheden willen bieden maatschappelijke betrokkenheid te
ervaren.

Deze jongeren gebaat zijn bij praktijkervaringen die hen helpen bij het maken van
hun keuzes over richtingbepalende onderwijsstappen.
De arbeidsmarkt praktische tips kan mee geven aan de jeugd en daarbij zichzelf als
bedrijf kan profileren.
Onze gesprekken met zowel de vrijwilligerscentrale als ook het jongerenwerk de
noodzaak van deze vroegtijdige contacten tussen jongeren en werkgevers bevestigen
als zeer waardevol.
Jongeren zelf in het verleden hebben aangegeven de maatschappelijke stage als zeer
waardevol te hebben ervaren.

Roept het college op:

In de gesprekken met het BRAVO college het onderwerp maatschappelijke stage op
de agenda te zetten en samen te onderzoeken op welke manier deze weer gerealiseerd

kan worden.
Te onderzoeken en bepalen welke mogelijk faciliterende rol de gemeente hierin kan
hebben om snelle realisatie en daarmee herinvoering van de maatschappelijke stage
haalbaar te maken.



Motie: Mantelzorgers

De raad van de gemeente Cranendonck bijeen in vergadering op 8 november 2016,
behandelend agendapunt Programmabegroting 2017;

Overwegende dat:

- We te ma en hebben met een vergrijzende maatschappij.
Er steeds vaker een beroep gedaan wordt op  zorgen voor elkaar

Dit voor een deel kan worden inge uld door de professionele zorginstanties.

Voor een veel groter deel zorg gevraagd wordt van familieleden en naasten.

Mantelzorg daardoor alsmaar belangrijker wordt de komende jaren.
- We de mantelzorger op gepaste wijze daarin moeten ondersteunen.

De gemeente Cranendonck goed zicht heeft op “geregistreerde  mantelzorgers.

Er vele mantelzorgers om uiteenlopende redenen niet geregistreerd staan.

Onze gemeente goede ondersteunende mogelijkheden heeft voor mantelzorgers.

Roept het college op:

Samen met de zorgprofessionals, huisartsen, verenigingen en sociaal makelaars na

te gaan op welke manieren we de niet geregistreerde mantelzorgers toch kunnen
bereiken zodat we er zeker van zijn dat ook die groep “dé weg weet” wanneer hulp

nodig is.

En gaat over tot de orde van de dag.



Motie: Begroting Stimuleren woningbouwontwikkeling

De raad van de gemeente Cranendonck bijeen in vergadering op 8 november 2016,
behandelend agendapunt Programmabegroting 2017;

overwegende dat:
• we een aantrekkelijke gemeente willen zijn voor jongeren om zich te vestigen
• we een aantrekkelijke gemeente willen zijn voor ouderen om langer zelfstandig te

wonen
• de nota  Omdenken  begin dit j aar in de Raad is behandeld
• dit geleid heeft tot een nagenoe  volledi  stop zetten van behandeling van nieuwe

aanvragen

• er op dit moment te weinig woningbouw plaatsvindt
• dat het niet aanvaardbaar is inwoners en andere partijen in de woningbouw nog

langer te laten wachten
• het contingent te bouwen woningen structureel niet gehaald is
• met name bouwen de economie sterk stimuleert

roept het college op:
• pro-actief met projectontwikkelaars en particulieren in gesprek te gaan om samen te

kijken wat wèl mogelijk is om (starters- en levensloopbestendige) woningen te
ontwikkelen, met name project Neerlanden 2.

• de mogelijkheden te bekijken om projecten die passen binnen de nota “Omdenken 
voortvarend ter hand te nemen en niet te wachten op het ontwikkelen van een

compleet nieuwe woonvisie

En gaat over tot de orde van de dag.
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Motie raadsvoorstel programmabegroting 2017

Programma voor activiteiten in de aanloop naar de verkiezingen 2018

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d.8 november 2016, overwegende dat:

a) in maart 2018 er nieuwe verkiezingen zijn voor de gemeenteraad;

b) naast de eigen verantwoording van politieke partijen t.a.v. de politieke communicatie, ook de gemeente
haar eigen verantwoordelijkheid heeft t.o.v. de ondersteuning van het algemene democratisch proces in
onze gemeente;

c) het van groot democratisch belang is dat zoveel mogelijk burgers kennis hebben van en zich betrokken
voelen bij het democratisch proces in onze gemeente;

d) het in de aanloop naar de raadsverkiezingen van 2018 van belang is een impuls te geven aan de kennis
van onze burgers over de mogelijkheden die ze hebben om deel te nemen aan het democratisch proces,

e) het voor de democratische legitim ' aad belangrijk is dat een zo hoog mogelijke opkomst bij
de verkiezingen verkregen wordt;

roept hot oollege van B&W op:

1 samen met de griffie en het presidium e/o een voor dit doel in te stellen raadscommissie een programma
te ontwerpen dat moet leiden tot meer aandacht en interesse voor de lokale democratie bij onze burgers,
met name gericht op de verkiezingen van 2018;

2. uiterlijk het tweede kwartaal van 2017 dit programma aan de raad voor te leggen, waarna in de rest van
9017 pn tnt/mfit de verkiezinaen 2018 dit proqramma ten uitvoer gebracht kan worden 

en gaat over tot de orde van de dag.

Namens de fractie Cïianendonck Actief!, Namens de fractie ELAN,

K rel Boonen / Patrick Beerten

Ingediend  oor:

Datum: 0 8 NOV 2016
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Motie raadsvoorstel programmabegroting 2017

Gedifferentieerde grondprijs op basis van
duurzaamheidsinvesteringen

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d.8 november 2016, overwegende dat:

a) de begroting 2017 voorligt;
b) grondbeleid een instrumenteel beleid is dat kan worden ingezet om het gewenste grondgebruik te

realiseren;

c) duurzaamheid en duurzaam bouwen een aandachtspunten zijn in onze gemeente en duurzamen
in esteringen ook gestimuleerd kunnen worden door het hanteren van een gedifferentieerde grondprijs,

roept het college van B&W op:

beleidsregels uit te werken die het mogelijk maken een gedifferentieerde grondprijs te koppelen aan het
niveau waarop initiatiefnemers investeringen doen op het gebied van duurzaamheid en uiterlijk het tweede
kwartaal 2017 met voorstellen te komen naar de gemeenteraad die voldoen aan dit criterium;

en gaat over tot de orde van de dag;
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Motie raadsvoorstel programmabegroting 2017

Ondersteuning van de gemeenteraad

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d.8 november 2016, overwegende dat:

a) de aandacht voor de positie en het functioneren van gemeenteraden de laatste jaren op allerlei niveaus in
het openbaar bestuur zeer groot is,

b) het een algemeen aanvaarde en door diverse onderzoeken bevestigde conclusie is dat de werkdruk van
raden de laatste jaren stevig gegroeid is, niet in de laatste plaats door decentralisaties van de
rijksoverheid die zijn uitgevoerd, maar ook omdat het regionale aspect van het raadswerk steeds
belangrijker wordt;

c) de facilitering van gemeenteraden -en daaraan gekoppeld: de griffie- daar geen gelijke tred mee heeft
gehouden;

d) het dringend nodig is dat raden/raadsleden beter gefaciliteerd worden teneinde hun taken naar behoren te
kunnen verrichten;

e) de huidige verordening vergoedingen politie e ambtsdragers het werk van raadsleden onvoldoende
faciliteert; )
( c p***'a* t   

roept hef oifcgc van B&W op:

1. samen met de griffie en het presidium e/o een voor dit doel in te stellen raadscommissie te onderzoeken
waar de facilitering en ondersteuning van de raad kan worden verbeterd met het oog op de huidige en
toekomstige taken die de raad moet verrichten;

2. de uitkomsten van dit proces uiterlijk het eerste kwartaal aan de raad te rapporteren, waarna eventuele
aanpassingen in de raadsondersteuning cq.de eerder genoemde verordening kunnen volgen;

en gaat over tot de orde van de dag.

AtBê&Etefm t / Mot e

Ingediend door:
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Motie raadsvoorstel programmabegrotïng 2017

Toerisme en recreatie

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d.8 november 2016, overwegende dat:

a) toerisme en recreatie een van de 5 focuspunten is in de Visie 2009-2024  an onze gemeente,

b) het versterken van deze sector een van de punten is in het raadsprogramma 2014-2018 Samen Vooruit,

c) een verdere investering in deze economisch belangrijke sector noodzakelijk is gezien de actiepunten uit
het raadsprogramma die nog verdere aandacht behoeven;

d) er daarnaast een betere balans moet komen tussen de bijdrage die door de toeristen middels de
toeristenbelasting wordt opgebracht en de bedragen die door de gemeente -lees: onze inwoners- worden
bijgedragen;

e) er onvoldoende inzicht is in de investeringen die gedaan worden sec. op het gebied toerisme en
evenementen, daar deze soms opgenomen zijn in andere budgetten (bv. In budget Kansen over Grenzen
en Boven Dommel);

roept het college van B&W op:

1) uiterlijk het 2e kwartaal 2017 aan de raad een notitie voor te leggen met de mogelijkheden en
alternatieven die recht doen aan bovenstaande overwegingen;

2) tegelijkertijd aan de raad een overzicht te verstrekken van alle uitgaven die aan toerisme en recreatie zijn
toe te schrijven;

en gaat over tot de orde van de dag.

nendonck Actief!
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Betreft: MOTIE  Schuldontwikkeling 

Raadsvergadering 8 november 2016

Agendapunt 5

Vaststelling van de programmabegroting 2017 en het meerjarenperspectief 2018 - 2020

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 8 november 2016,

Overwegende dat:

- over de hoogte van de schuld en over de ontwikkeling van de schuldtoename geen

beleid/kaders zijn vastgesteld;

- de schuld de laatste j aren fors is toegenomen;

- de schuld ook de komende jaren fors zal stijgen;

de schuld wordt doorgegeven naar de volgende generatie;

Verzoekt het college/roept het college op

met een voorstel te komen om de schuld beheersbaar te maken en de raad beter te

informeren over de consequenties van financiële beslissingen met betrekking tot de

schuldontwikkeling,

en gaat over tot de ord<  van de dag.

Namens de PvdA-

Frits van der Wicj 

Amendeme t / Motie

0 8 NOV 2016
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•PvdA
Betreft: MOTIE  Bestrijding kinderarmoede 

Raadsvergadering 8 november 2016

Agendapunt 5

Vaststelling van de programmabegroting 2017 en het meerjarenperspectief 2018 - 2020

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 8 november 2016,

Overwegende dat:

- er in Nederland meer dan 400.000 kinderen in armoede leven; landelijk is dat 1 op de

9 kinderen;
- er m.i.v. 1 jan 2017 door het kabinet 100 miljoen euro structureel vrij gemaakt wordt

voor armoedebestrijding onder kinderen;
dit geld geoormerkt is om in te zetten voor bestrijding van armoede onder kinderen;

dit bedrag beschikbaar komt via het gemeentefonds, MITS ER EEN PLAN VAN
AANPAK INGELE ERD IS VÓÓR 1 JANUARI 2017 OP HET MINISTERIE VAN
SOCIALE ZAKEN EN WERKGELEGENHEID;

- alle kinderen recht hebben op gelijke kansen, ontwikkeling en perspectief;
wij in een samenleving leven, waarin alle kinderen mee moeten kunnen doen en niet

langs de zijlijn zouden mogen staan;
deze structurele bijdrage een extra surplus is op het bedrag dat door Stichting leergeld,

jeugdsportfonds en jeugdcultuurfonds reeds uitgekeerd wordt;

Verzoekt het college/roept het college op

een plan van aanpak op te stellen en dit vóór 1 januari 2017 bij het betreffende
Ministerie in te dienen. Daarbij naar een brede doelgroep te kijken in
samenspraak met onderwijs, sportclubs, jongeren erkers en sociaal makelaars.

Kortom ook naar gezinnen die niet altijd op het netvlies van gemeenten st an.

en gaat over tot de orde van de dag

namens de fractie PvdA Cranendonck Ingediend door:

Datum: 0 8 NOV 2016lyt h f'r Ttppnnr.kers- van Poppel



•PvdA
MOTIE: ZORG OM LEEFOMSTANDIGHEDEN /veiligheid
ARBEIDSMIGRANTEN

Raadsvergadering 8 november 2016
Agendapunt 5

Vaststelling van de programmabegroting 2017 en het meerjarenperspectief 2018 - 2020

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 8 november 2016,

Overwegende dat:

• in de regio Zuidoost Brabant 30.000 arbeidsmigranten verblijven; hoeveel hiervan in

Cranendonck verblijven is onbekend;
• in MRE verband door 20 gemeenten (m.u.v. Deurne) ondertekend is dat huisvesting

voor arbeidsmigranten verbeterd moet worden;
• arbeidsmigranten in hoge mate een bijdrage leveren aan de collectieve sector;

• arbeidsmigranten vaak in hoge mate afhankelijk zijn van een werkgever voor wat
betreft huisvesting en dat die situatie tot problemen kan leiden ;

• er samenwerking met het COA is, nu de vluchtelingenstroom afneemt en er gekeken
wordt naar het zoeken van gemeenschappelijkheden en het verbinden van problemen;

• veel van deze groep in anonimiteit leeft, nergens geregistreerd staat enz.

• de gemeente ook een zorgplicht en verantwoordelijkheid heeft inzake goede

huisvesting van deze groep;

Verzoekt het colle e/roept het colle e op

nader onderzoek te doen naar aantal en huisvesting van arbeidsmigranten in de
gemeente Cranendonck en hierbij op toe te zien, dat de veiligheid gewaarborgd is
evenals verantwoorde levensomstandigheden en de raad nader te informeren uiterlijk in

het 2e kwartaal 2017

en gaat over tot de orde van de dag,
\ .ngediend door:

namens de fractie PvdA Cranendonck



MOTIE: Veiligheid - cameratoezicht station, uitbreidin  aantal
parkeerplaatsen, afstemming trein - bus

Raadsvergaderin  8 november 2016

Agendapunt 4:
Vaststelling van de programmabegroting 2017 en het meerjarenperspectief 2018 - 2020

De raad van Cranendonck in vergadering bijeen op 8 november 2016:

Overwegende dat,

• dagelijks veel treinreizigers gebruik maken van Station Maarheeze en van de

parkeervoorziening en fietsenstalling aldaar;

• de huidige parkeervoorziening te weinig capaciteit heeft;

• er ons nog steeds berichten bereiken van mensen, die zich op het station en

omgeving  onveilig  voelen;

• ook vernielingen en diefstal van fietsen nog regelmatig plaatsvindt;

• cameratoezicht proefondervindelijk tot verbetering van die situatie kan leiden

en bij draagt aan een groter gevoel van veiligheid;

• vanaf 11 december 2016 de nieuwe dienstregeling NS 2017 in werking treedt;

• het wenselijk is, dat de gemeente het initiatief neemt, dat er i.s.m. de provincie
een goede afstemming plaatsvindt met de busvervoerder om te komen tot een

goede aansluiting;

Verzoekt het colle e/roept het college op:

om in het le kwart al van 2017 de raad te informeren middels een Raadsinformatiebrief

over de aanpak van de zojuist aangegeven knelpunten en aan te geven hoe het probleem
op te lossen teneinde het gevoel van veiligheid rondom het NS station te verhogen
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MOTIE

Praktijk erichte opleiding Bravo College Cranendonck

De gemeenteraad van de Gemeente Cranendonck in  ergadering bijeen op 08 november 2016

Overwegende  at:

A. Veel Cranendonckse leerlingen vanuit Nederland dagelijks naar de praktijkgerichte opleidingen in
België gaan om zo een specifieke studie te volgen voor de maakindustrie.

B. Het Duurzaam Industriepark Cranendonck (DIC) voldoende kansen biedt om in samenwerking met de
maakindustrie een praktijkgerichte opleiding aan te bieden op het Bravo College Cranendonck

C. Deze ontwikkeling een positieve bijdrage kan leveren aan het aanbod op het Bravo College
Cranendonck en het behoud van het voortgezet onderwijs in de gemeente Cranendonck

Verzoekt het college om:

1. In gesprek met het schoolbestuur van het Bravo College Cranendonck te verkennen of de school de
ruimte heeft en de interesse heeft om - eventueel in samenwerking met Cranendonckse bedrijven of

het Duurzaam Industriepark Cranendonck (DIC) - een praktijkgerichte opleiding aan te bieden.

2. Uiterlijk 1 juli 2017 terugkoppeling te geven aan de raad over de uitkomst van dit gesprek.

En gaat over tot de o de van de dag

Namens VVD Cranendonck,

Jordy Drieman

/ Mot e

Ingediend door:

Da im: 0 8 NOV 2016
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Cranendonck

MOTIE

verb edin   ijkswe  A2

De gemeenteraad van de Gemeente Cranendonck in  ergadering bijeen op 08 november 2016

Overwegen e dat:

A. De rijks eg A2 tussen Weert en Eindhoven inmiddels behoort tot de top-3 van knelpunten op de
Nederlandse snelwegen.

B. De druk op de dorpskernen van Cranendonck en Heeze-Leende op deze manier blijft toenemen

C. De gemeentes rondom de rijksweg A2 gezamenlijk een statement zouden moeten maken om de
verbreding van de A2 hoger op de regionale, provinciale en nationale agenda te krijgen

Verzoekt het college om:

1. In samenwerking met de college s van Heeze-Leende, Valkenswaard, Weert en  ederweert te komen

tot een plan van aanpak om het proces voor de verbreding van de rijksweg A2 zoveel als mogelijk te

versnellen.

En gaat over tot de or e van de dag

Namens VVD Cranendonck,

Motie

Ingediend door:

Datum: 0 8 NOV 2016
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MOTIE

Woningbouworogramma

De gemeenteraad  an de Gemeente Cranendonck in  ergadering bijeen op 08 november 2016

Ove wegende  at:

A. Het bestemmingsplan van het Duurzaam Industriepark Cranendonck (DIC) spoedig ter inzage gelegd
zal worden.

B. Voor de toekomstige werknemers van het Duurzaam Industriepark Cranendonck (DIC) meer

verschillende type woningen beschikbaar moeten zijn binnen de eigen gemeente.

Verzoekt het college om:

1. Bij de provincie Noord-Brabant te bewerkstelligendat het aantal te bouwen woningen verhoogd kan
worden.

2. Een vooruitstrevend woningbouwprogramma op te zetten met speciale aandacht voor de locaties

<Sft)paFv4nttlB in het bezit zijn van de gemeente Cranendonck.
re t

En gaat over tot de orde van de dag

Namens VVD Cranendonck,

Motie

Ingediend door:

Datum: 0 8 NOV 2016
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Granendonck

MOTIE

kengetallen Besluit Be roting en Verantwoording (BBV)

De gemeenteraad van de Gemeente Cranendonck in  ergadering bijeen op 08 november 2016

Overwegende dat:

A. In het Besluit Begroting en Verantwoording nieu e kengetallen zijn gepresenteerd die inzicht geven in
de financiële positie van de gemeente Cranendonck.

B. De kengetallen nieuw zijn en dat Cranendonck nog geen streefwaarden bepaald heeft.

verzoekt het college om:

1. Voor de vijf gepresenteerde kengetallen streefwaarden te bepalen

2. Voor de vijf kengetallen een bandbreedte vast te stellen, waarbinnen de waarden zich bij voorkeur
dienen te bevinden.

En gaat over tot de o  e van de dag

AmrfflfrinttnT / Motie

ingediend door:

Datum: 0 8 NOV 2016


